
1 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2024. február 15. napján  
14:05 órakor megtartott nyilvános üléséről. 
 
Helye: Faluház Salföld   
 
Jelen vannak:  
Fábián Gusztáv polgármester 
Kovács István alpolgármester 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő  
 
Tanácskozási joggal jelen van:  
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző  
Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző 
 
Lakossági résztvevő: 1 fő  
 
A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető 
 
Fábián Gusztáv polgármester: megállapítja, hogy a testület három fővel határozatképes, 
megnyitja a nyilvános ülést. Javasolja a meghívó szerinti napirendek elfogadását.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérni szeretne a végén  vagy „egyebeket”, vagy két dolgot 
az írásbeli csatorna felméréssel kapcsolatban lenne kérdése, kérése, valamint a Bölcskei-ház 
sorsával kapcsolatban lenne kérdése.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy akkor ez napirendi pont lenne?  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: azért kérdezi, hogy napirendi pont legyen, vagy egyebekben. 
Kérdezi Jegyző Asszonyt, hogyan jobb? 
 
Fábián Gusztáv polgármester: el kellene dönteni. 
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: azért kérdezi, hát akkor legyen napirendi pont.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi a testületet, hogy aki elfogadja Mátraházi Zsuzsanna 
napirendi pont javaslatát, amit hozzácsatolnának a többi a napirendhez, kézfeltartással jelezze.  
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 1 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

9/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

napirend kiegészítéséről  
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Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete Mátraházi Zsuzsanna képviselő alábbi 
napirend kiegészítő javaslatát nem fogadja el:  

- Írásbeli csatorna felméréssel kapcsolatos kérdés, kérés 
- Bölcskei-ház sorsa. 

 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: akkor egyebeket kér szépen a végére, arról szerinte nem kell 
szavazni.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: vegyes ügyekről is szavazhatnak.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: kérdést tehet fel egy képviselő az ülés végén.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: még jó. 
 
Fábián Gusztáv polgármester: egyébként a szennyvíz felméréssel kapcsolatban van néhány 
mondata, tehát ott ezt lehet érinteni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy mivel kapcsolatban?  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: a szennyvizes felméréssel. 
 
Fábián Gusztáv polgármester: azért, mert az határozati kérdés volt. Akkor most szavazzanak 
a vegyes ügyekről is, mert kérte a képviselő asszony, hogy vegyes ügyek is legyenek. Kérdezi, 
hogy aki egyetért Mátraházi Zsuzsanna képviselő javaslatával, hogy legyenek vegyes ügyek, 
kézfeltartással jelezze.  
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 1 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

10/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

napirend kiegészítéséről  
 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete Mátraházi Zsuzsanna képviselő alábbi 
napirend kiegészítő javaslatát nem fogadja el:  

- Vegyes ügyek.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: megkérdezheti, hogy mi a kifogás?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: nincsen kifogása.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: mi az oka a „nem” szavazatnak?  
 
Kovács István alpolgármester: részéről az, hogy nem szereti, ha be van dobva egy új 
napirendi pont, tehát illene egy ilyen dologról előtte gondolkodni, véleményt kialakítani, nem 
pedig gondolnak egyet és hirtelen odalökik a testület elé.  
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Mátraházi Zsuzsanna képviselő: neki abszolút megvan a véleménye.  
 
Kovács István alpolgármester: képviselő asszonynak megvan, de nekik nincsen, volt idő 
miért nem nyújtotta be a héten a kiegészítést.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: azért, mert ez elkészült a múlt héten.  
 
Kovács István alpolgármester: de ugyanúgy lehetett volna kérni egy kiegészítést, neki pedig 
máshova kellene mennie.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: akkor majd elmegy Alpolgármester Úr.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: tisztelt Képviselő Asszony is tudja, hogy úgy kell beadni, hogy 
a válaszadó fel tudjon készülni a válaszra. Az, hogy azt a típust játssza, hogy napirend előtti 
felszólalás és akkor az illető, akinek ezt küldi, nem azt mondja, hogy fogalma sincs, de nem tud 
hirtelen válaszolni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: az baj, ha fogalma sincs.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: akkor baj persze, de akkor is meg kell adni neki azt az előleget, 
hogy előtte egy héttel, vagy legalább előtte két nappal korábban be kell jelenteni, hogy azzal 
is…. 
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy ez benne van a Szervezeti és Működési 
Szabályzatban?  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: megnézi.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: lehet, ezzel jobban megy az idő, mint hogy megszavazták 
volna.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ettől függetlenül szavaztak róla.  
 
Kovács István alpolgármester: szerinte nincs értelme keresni.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: az biztosan benne van, hogy ha a feltett kérdésre nem 
tudnak válaszolni, akkor 15 napon belül kell írásban. (keresi a Szervezeti és Működési 
Szabályzat ide vonatkozó részét)  
Elmondja, hogy egyrészt van a sürgősségi indítványra vonatkozó szabályozás, amit ismertet a 
Szervezeti és Működési Szabályzatból:  
„sürgősségi indítványként később kiküldött vagy akár az ülés elején kiosztott írásbeli vagy az 
ülésen szóban ismertetett előterjesztéseket” is lehet tárgyalni.  
„A sürgősségi indítványt indokolni kell. A sürgősségi indítványt az ülés vezetője a napirendi 
javaslat megtételekor ismerteti.”  
Nyilván akkor neki azt ismernie kell, és akkor erről dönt a testület a napirenddel.   

Idézi tovább: „A napirend tárgyalását követően kerül sor a képviselői kérdések, interpellációk, 
javaslatok megtételére.” 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: rendben akkor… 
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dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: igazából plusz napirendként nem kell, de ez mindig is így 
szokott lenni.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: mindig kellett kérni, hogy egyáltalán szóhoz lehessen jutni, 
ezek szerint, akkor szóhoz lehet jutni, köszöni.  

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy a meghívóban szereplő napirendet ki fogadja el, 
aki elfogadja, kézfeltartással jelezze.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 
11/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 

 
napirend elfogadásáról 

 
Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024. február 15-i nyilvános ülés 
napirendjét az alábbiak szerint elfogadja:  
 
1.) 2024. évi költségvetés elfogadása 
2.) 2024. évi közbeszerzési terv elfogadása 
3.) 2024. évi rendezvényterv elfogadása 
4.) Polgármester szabadság ütemezésének elfogadása 
5.) Alapítványok, egyesületek 2023. évi támogatással történő elszámolása 
6.) Vendégház 2024. évi díjának meghatározása  
7.) Ebrendészeti feladatok ellátása  
8.) Falugondnok továbbképzési tervének elfogadása  
 
Fábián Gusztáv polgármester: most akkor megnézik a határozatokat. Tájékoztatja a Tisztelt 
Testületet, 54 válaszlevél érkezett, körülbelül 90 címre küldtek levelet, most ezt pontosan nem 
tudja, valakinek többet is, akinek több ingatlana van a faluban. Tíz, vagy esetleg kilenc levél 
visszaérkezett, hogy a cím már nem jó. Jelenleg 62-63-64-65 levél van a dossziéba, március  
15-ig mindenképpen evvel foglalkoznak, próbálják felderíteni azokat, akiknek valamiért 
visszajött a levele, azt még egyszer megnézik, esetleg elküldik emailben.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ezzel kapcsolatban, ha itt lehet kérdezni és megjegyzést 
tenni. Az egyik az, hogy ez a határidő írásban van, ez a március 15-i határidő, akik megkapták, 
azok tudnak róla?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: direkt nem rakott bele határidőt, tudja, hogy ez nem olyan 
egyszerű, most belerakja, hogy február 29-ig küldje vissza, ha addig nem küldte vissza, akkor 
még boldogan félre dobja a levelet, hogy már elkésett. Azt akarják, hogy minél több idő legyen, 
persze van egy határidő, amikor le kell zárni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy a március 15. napja, amit Polgármester Úr 
megszabott?  
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Fábián Gusztáv polgármester: ő szeretné, hogy a március 15-i hétvége, akkor még mindig 
tudnának olyan emberekkel beszélni, akik addig nem jöttek le, vagy nem adtak válaszlevelet. 
Addig mindenképpen azon leveleket, amelyek visszaérkeztek megpróbálják még egyszer jó 
címre, új helyre elküldeni és finoman szólva noszogatni azokat, akik még nem válaszoltak.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: Jegyző Asszonyt kérdezi, hogy végül is eldőlt, hogy melyik 
törvény, vagy rendelet az érvényes a csatornával kapcsolatban? Az, hogy mindenkinek rá kell 
kötnie ez a Balaton törvény, vagy pedig a másik változat, hogy nem muszáj rákötni, ha 
valakinek van egyedije? Kérdezi, hogy ez eldőlt, végül is kiderült?  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: felsőbb hatóságtól nem kértek erre iránymutatást.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy nem erről volt szó? 
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: igen, arról volt szó, hogy ezzel még foglalkoznak, ez 
igaz.  
 
 Mátraházi Zsuzsanna képviselő: tehát ez nem történt meg?  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: nem történt meg.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: meg kellene tenni. Akkor miért úgy fogalmazódott a levél, 
hogy akar-e rácsatlakozni? Erről beszéltek nagyon sokat, ez egy félrevezető kérdés, mert ha 
muszáj rácsatlakozni, akkor nem kérdés, akkor hiába küldték a körlevelet. Mi a teendő 
ilyenkor?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ez a levélben ott van, ez egy elméleti felmérés. Ez nem egy 
végső döntés, a testület munkájához hozzájárul amennyiben… 
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: csalóka kérdést tesz fel a testület.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: itt nem lehet nem csalóka kérdést feltenni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: dehogy nem, akarja-e, hogy legyen csatorna, vagy nem 
akarja?  
 
Kovács István alpolgármester: ebben az esetben nem oszt, nem szoroz… 
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: félrevezető.  
 
Kovács István alpolgármester: van egy tájékoztató jellegű igénylés… 
 
Fábián Gusztáv polgármester: a kérdés arról szólt valóban, hogy rákötne-e, vagy nem kötne 
rá.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez nem döntés kérdése, ezt nem lehet feltenni ezt a kérdést, 
csalóka ez a kérdés.  
 
Kovács István alpolgármester: azt mérik fel, hogy kell-e csatorna, vagy nem.  
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Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ezt kellett volna megkérdezni.  
 
Kovács István alpolgármester: nyilatkozik így is.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nem arról nyilatkozik, hanem arról, hogy csatlakozik, 
mindegy ebbe ne menjenek bele, ez félrevezető kérdés.  
 
Kovács István alpolgármester: más településen is így volt, amikor a csatornák indultak, hogy 
rá kellett kötni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: mindig így volt, most is így van.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: teljesen mindegy, hogy rá kell kötni, vagy nem kell kötni, ez 
egy elméleti kérdés.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: félrevezető, elméleti kérdés.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: még egyszer mondja, nem félrevezető, normál felnőtt ésszel 
bárki felfoghatta, ez egy tájékoztató jellegű kérés. Többen felhívták, hogy nem jó, mert nincs 
oda írva, hogy mennyibe fog kerülni, még nincs erről szó, ez egy elméleti kérdés, rákötne-e 
vagy sem. Azért nem teszik bele, hogy kötelező, vagy nem kötelező, mert igazából csak 
tájékozódni szeretnének, hogy hányan óhajtanának csatornát.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez a kérdés, hogy hányan óhajtanának csatornát.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: aki nem óhajt, az nemmel válaszol.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nem feltétlen. Még egy, ami nagyon hiányos és, mint 
képviselőnek kellene tudnia válaszolni rá, mert telefonálnak az emberek, hogy ez a Dr. Módos 
István, akire hivatkozik az ismertető, mit válaszolt? Mert ez nem derül ki belőle, csak az, hogy 
megkeresték. Szeretné kérni azt a válaszlevelet.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ezeket a leveleket lezárták, ezek a levelek szintén csak 
tájékoztató levelek voltak, igazából nem ez a lényeg. A lényeg az, hogy nagyjából felmérjék az 
ingatlantulajdonosok igényét, illetve reagálását erre, ennyi.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: azt érti, de mint képviselő szeretné tudni… 
 
Fábián Gusztáv polgármester: innentől kezdve lehet válasz dolgokat, meg egyebeket 
csinálni, amikor a kezükben a maximálisan visszaérkező levél, akkor az önkormányzat összeül 
és megbeszéli, hogy mit csináljon ezzel a dologgal, még onnan nullkilométeresen fognak 
indulni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: az rendben van, de nagyon kéri, mint képviselő, hogy kapja 
meg ezt a választ, amit Dr. Módos István helyettes államtitkár küldött a megkeresésre.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: megkeresik Dr. Módos István levelét, Jegyző Asszonyt kéri, 
hogy legyen szíves, írja fel. 
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Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez alap, hogy ő készüljön fel, hogy mit kérdez, ez alap, hogy 
tudja, a testület tagjaként.   
 
Fábián Gusztáv polgármester: meg fogja kapni a Képviselő Asszony. Röviden ennyi, többet 
nem tud mondani ezzel kapcsolatban, igyekeznek nagyon keményen dolgozni, hogy minél több 
válaszlevél legyen, mert ez akkor jó, ha minél több válasz érkezik. Persze nincsen százalék, 
hogy mennyinek kötelező beérkezni, bár azt mondhatja, hogy 50 + 1 % már bőven meg van, 
tehát a szavazás érvényes egy normál szavazásnál.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez nem szavazás, hanem igényfelmérés.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: nem szavazás, de hasonló, csak mi a határ? Természetesen 
100-ból 30 küldi vissza, akkor az, nem sokat ér.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez egy tájékoztató levél, nem szavazásnak minősül.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: az a célja, hogy megtudják, ki, hogyan áll hozzá.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: csak az egyik mondatban ne ez legyen, a másikban pedig 
az, ezért helyesbítette.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: egyelőre megvárják, hogy mennyi érkezik vissza és akkor 
megtudják az eredményt.  
 
A következő határozat a szolgalmi jogos határozat, a második menetben a testület megszavazta, 
hogy szolgalmi jogot ad a DRV-nek, ezt a határozatot elküldték a DRV-nek.  
 
A következő határozat a Települési Értéktár Bizottság tagja, az ülésen itt ül Pozsárkó Csaba.  
 
Lakossági résztvevő (Pozsárkó Csaba): már nem tag.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: a határozatban tudomásul vette a testület, hogy Pozsárkó 
Csaba kilépett a Települési Értéktár Bizottságból.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: az Értéktár Bizottsággal kapcsolatban lehet, hogy rosszul 
emlékszik, de a határozat előtt arról beszélgettek, hogy az Értéktár elnökét és jelenlegi maradék 
tagjait meg kellene kérdezni, hogy szeretnének-e új tagot és erről nem tud, hogy ez megtörtént 
volna.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: miért kell ezt megkérdezni?  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: erről beszéltek.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: az Értéktár Bizottság  elnöke nyilván tud arról, hogy Pozsárkó 
Csaba kilépett, mert nyilván neki is elküldte.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nem a kilépésről, hanem, hogy szeretné-e, hogy így 
maradjon négy taggal, vagy pedig szeretné-e bővíteni.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ezt az Elnök Úr maga intézze, ha lehet… 
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Mátraházi Zsuzsanna képviselő: erről beszéltek, hogy meg kellene keresni…. 
 
Fábián Gusztáv polgármester: nem akarnak beavatkozni a Települési Értéktár Bizottság 
munkájába.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nem, nem, nem, szó sincs róla.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: egy kicsit muszáj lesz, mert vagy az van, hogy választani 
kell plusz egy tagot, csak nem volt senki jelölt, amikor tárgyalta a testület, vagy ha maradnak 
négyen, akkor módosítani kell a testületnek az Értéktár bizottság dolgait.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ezért beszéltek a múltkor arról, hogy meg kell keresni az 
Értéktár Bizottság Elnökét, ő nem tudhatja, hogy mi van.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy mit nem tudhat? Kilépett egy tag, az elnök úrnak 
tudnia kell, hogy milyen lépéseket kell csinálni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: Polgármester Úr sem tudta, Jegyző Asszony mondta, hogy 
ennek ez az eljárási módja, akkor egy külső ember honnan tudja.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: az egy dolog, meg az is egy dolog, hogy az Elnök Úr miért 
nem tudja, hogy csinálnia kell-e valamit?  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: úgy emlékszik, hogy olyan volt az előterjesztés, hogy 
„A” és „B” javaslatot írtak, vagy az, hogy választ valakit, vagy az, hogy módosítják a szervezeti 
és működési szabályzatot, hogy kevesebb legyen a tag és akkor ez nem dőlt el, nyilvánvalóan 
egyeztetni kellene, hogy mi legyen.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez a minimum, az egyeztetés.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: tekintettel arra, hogy az Elnök Úr ezek szerint semmit nem 
csinált, úgy valóban most már felmerül az, hogy muszáj lesz tájékoztatni, hogy csináljon 
valamit.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: akkor írjanak neki, hogy tegyen javaslatot?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: döntse el, hogy marad-e a meglévő tagsággal, vagy új tagra 
van szükség és azt nyújtsa be hivatalosan a testületnek.  
 
Lakossági résztvevő: Salföld mostani hivatalos honlapján vannak az Értéktár Bizottság tagjai 
felsorolva és ott még Török László van, mint alelnök.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: akkor frissíteni kell a honlap ezen részét, akkor ki kell venni 
két tag nevét és egy elhunytat, illetve egy lemondottat, tehát ezt módosítani szükséges.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: igen, felírta.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: a salföldi honlap kezelését tudják, hogy január 1-től a 
Kővágóörsi Közös Önkormányzati Hivatal kezeli a honlapot. A salfold.hu tulajdonosa, vagy  
nem tudja ki közölte, hogy március 1-én szabadul fel a salfold.hu. Ezzel kapcsolatban 
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megindítottak munkálatokat, próbálják a saját domain nevüket visszaszerezni, ha kell 
valamilyen módon megveszik.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ugyanúgy, ahogy eddig fizetni kell a domain névért. 
 
Fábián Gusztáv polgármester: valakitől meg fogják venni és természetesen csillagászati áron 
a saját nevüket.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ugyanannyi, mint amennyi eddig volt.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: tájékoztatták az ingatlantulajdonosokat, illetve állandó 
lakosokat, hogy a salfold.hu milyen néven elérhető.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: amikor szembesült azzal január elején, hogy máshol lehet 
megtalálni és ugye mindenki keresgélt, hogy hol van a honlap és hívták és visszakereste a 
korábbi anyagokat, tehát az ülés anyagokat és abban találta meg, hogy hol lehet megtalálni és 
akkor írt egy köremailt, akinek ismerte az email címét. Ez január elején volt, szerinte ez nagy 
hiba volt, hogy nem lehetett fellelni a honlapot és nem tudja, hogy azok, akiknek nincs email 
címe a Jegyzőségen, akkor azok honnan fogják tudni, mert Polgármester Úr is írt egy köremailt 
nyilván azoknak, akiknek tudja az email címét, mi van azokkal, akikét nem tudja?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: akikét nem tudja és nyilván nagyon szeretné látni a salfold.hu 
honlapot, az valahogy, vagy ahogyan a Képviselő Asszonyt is felhívta, vagy felhívja az 
önkormányzatot és megmondják neki.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: szerinte ez nem volt tökéletesen megoldva.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: gyakorlatilag igyekezett azon tulajdonosokat elérni, akiknek 
email címe van.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a múlt héten… 
 
Fábián Gusztáv polgármester: persze, mert közben próbálták megoldani, még mindig nincsen 
megoldva, egy kicsit húzta az időt, hogy minél hamarabb szerezzék vissza a salfold.hu-t. Most 
ez beindult valamennyire, persze kellett hozzá segítség, pont Pozsárkó Csaba részéről.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez nem bonyolult, van egy domain név szolgáltató.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: ahol most a honlap van, ez a rendszerhez kapcsolódó, 
össze lehet-e rendelni a salfold.hu-t ezzel a másik nevű honlappal.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: egyik helyről majd át lehet irányítani a másikra?  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: igen valami ilyesmit kellene megoldani, ez a 
bonyodalmasabb része.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: az állami alap megengedje, hogy a salfold.hu-ra ne kattanjon 
el, van olyan falu, aki szintén átvette, de ugyanúgy csak ez az új neve van, igyekeznek, hogy ez 
március 1-ig valahogy… 
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Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a domain név nem csillagászati, ugyanannyi, mint eddig.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ezt megpróbálják minél olcsóbban megúszni és megcsinálni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: még egyet megjegyezne, az van benne, hogy értesítik a 
korábbi kezelőt, vagy céget, hogy megszűnik ez a szerződés, tudtával ez nem történt meg.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: megtörtént, legalább kétszer és érdekes módon nem vették át 
a levelet, meg van a címük Pápán.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a honlap kezelőjéről beszél a Dol Bt-ről.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: a Dol Bt, igen, igen a Képviselő Asszony tudta volna… 
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ne haragudjon Polgármester Úr, de itt személyiségi jogok 
vannak egyrészt, másrészt egy szerződést vagy megkötni kell, vagy felmondani kell ez attól 
még él, hogy nem mondták fel.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: határozat volt erről?  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: igen volt erről határozat.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: igen, de felmondás nem történt, csak ennyit szeretett volna 
mondani.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: amennyiben ez hiányként jelentkezik, akkor már csak 
utólag… 
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez könyvelési kérdés.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: ha nem mondták fel, akkor már csak utólag lehet.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: a Salbolt Kft megkeresése megtörtént, írtak egy levelet, 
melyben tájékoztatták az önkormányzatot, hogy meghosszabbították a kivitelezési szerződést, 
még nem kaptak arra választ, hogy folytathatják-e.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a Bethlen Gábor Alapkezelőnek ugyancsak írt a 
Polgármester Úr?  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: ezt ők írták.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy mikor írták, mert neki december 5-én írták, 
hogy meghosszabbítást kértek.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: decemberben jött a levél.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: amikor Képviselő Asszony elküldte, nagyjából akkor 
körül kapta az önkormányzat is a választ.  
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Mátraházi Zsuzsanna képviselő: tehát, azóta nincsen semmi új?  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: azóta nincsen.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy van-e kérdés még a lejárt határidejű 
határozatokkal kapcsolatban. Amennyiben nincsen, akkor javasolja a jelentés elfogadását.  
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 
1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

12/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

jelentés elfogadásáról 
 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról készült 
jelentést elfogadja.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: azért tartózkodik, mivel egy csomó kérdés még 
megoldatlan, kérdőjel ott maradt.  
 
1.) 2024. évi költségvetés elfogadása 
 
Fábián Gusztáv polgármester: az éves költségvetés a legfontosabb rendelet. Röviden próbálja 
jellemezni a tavalyihoz képest a módosulásokat. Mindig módosulnak a fizetések, emelkedtek a 
közalkalmazotti bérek, adót ebben az évben nem emeltek, az iparűzési adó emelkedett 
valamennyivel.  
 
Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: 1,2 millió volt tavaly betervezve és 2,1 millió folyt be.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: igen, ez jelentős emelkedés volt. A Vendégház bevétel 
körülbelül ugyanannyi, mint tavaly, idén talán egy-két rendezvény lesz, amihez kérték a 
Faluházat és kisebb bevétel várható a bevételben. A kulturális feladatokra ugyanannyit kapnak, 
mint eddig, tehát ugyanannyi pénzből kell kigazdálkodni a magasabb fizetést és ugyanannyi 
kulturális rendezvényt kell csinálni. Tavaly volt egy 350.000 Ft-os pályázat egy rendezvényre, 
ami segített, idén egyelőre ilyen nincsen. A költségvetésben az általános tartalék 1,7 millió 
forint, ez az, ami olyan pénz, ha bármi történik év közben, akkor ezzel az összeggel tudnak 
gazdálkodni. Kérdezi, hogy van-e kérdés.  
 
Kovács István alpolgármester: egyetlen kérdése van, kettő iskolába járnak a gyermekek 
iskolába, az iskoláknak szoktak fizetni támogatást, illetve kérik, nem látja egyik települést sem.  
 
Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: iskoláknak nem fizetnek, csak óvodáknak.  
 
Kovács István alpolgármester: tavaly decembertől Tomajra is jár egy iskolás gyerek.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: nem kell fizetni, félretájékoztatta Alpolgármester Urat, óvodai 
társulásban vannak.  



12 
 

 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: az iskola állami feladat, tehát nem az önkormányzatoké.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ha óvodáskorú lenne, akkor mindkettő helyre kellene fizetni.  
Olyanokat jelölt be, hogy maradvány 7 millió forint, amit mindig áthoznak, ez a félreértés 
tárgya mindig, hogy ez nem szabad pénz, hanem áthozott pénz.  Az iparűzési adóra van 2 millió, 
építményadóra 3,3 millió, egyetlen fejlesztést bejegyzett. Amennyiben úgy alakul a csatorna 
kérdés, hogy döntő többség van és érdemes a csatornával foglalkozni, abban az esetben kell egy 
agglomerációs tervet csinálni, erre javasolt 1 millió forintot, illetve van még valami.  
 
Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: karbantartás szerepel még, az orvosi rendelő festése.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: tavaly az orvosi rendelőt aláalapozták, majd nem egy évet 
vártak, de szerencsére nincsen repedés. Viszont az épületen belül most már érdemes kijavítani 
a repedéseket abban a reményben, hogy már ott sem lesz újabb repedés. Gyakorlatilag a testület 
anyagi juttatása ugyanannyi, mint tavaly. Falugondnoki szolgálat 500.000 Ft-tal emelkedett, 
egyébként a kormány mindig megemeli, de a költségek is mindig emelkednek. Kérdezi, hogy 
van-e még észrevétel.  
 
Kovács István alpolgármester: a falugondnoki szolgálatnál az üzemanyagárak emelkednek, 
mivel plusz feladatot vállaltak két irányba kell gyermeket vinni iskolába, ez oda-vissza, tehát 
fokozódik a kilométer, illetve a szociális étkeztetésnél a falu megkapta feladatnak az ebéd 
kiszállítását, tehát ezek miatt majd plusz költségként merülnek fel.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: a Közös Hivatal egy kicsit drágább lett, mint tavaly 2,9 millió 
forint a Salföldre jutó összeg. Nagyon minimálisan emelkedett a kistérségi támogatás.  
 
Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a kistérségnek még a tavalyi teljesítés alapján próbáltak 
tervezni, mivel még nem kaptak tőlük táblázatot, emelkedni nem fog, mivel az orvosi ügyelet 
kikerült.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: az iparűzési adó szóba került, kérdezi, hogy 100 %-ban a 
településnél marad?  
 
Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: igen 100 %-ban marad.  
 
 dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: igen, de van az a szint, amikor az iparűzési adó 
emelkedése maga után vonja az állami támogatás csökkenését.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy mi a határ? 
 
Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ezt egy nagyon bonyolult képlettel számolják 
adóerőképesség szempontjából, tehát többet veszítenének az egyik oldalon, mint amennyit 
nyernének a másik oldalon.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a rendelet elfogadását.  
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta:  

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

2/2024. (II. 28.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 
 

2024. évi költségvetésről  
 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a saját bevételeket és az adósságot keletkeztető 
ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek elfogadását.  
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

13/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

Az Önkormányzat saját bevételei és adósságot keletkeztető ügyleteiből  
eredő fizetési kötelezettsége megállapításáról  

 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi 
CXCV. törvény 29/A. §-a alapján az önkormányzat saját bevételeinek, valamint a 
Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 8. § (2) bekezdése 
szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet 
követő három évre várható összegét az alábbiakban foglaltak szerint állapítja meg: 

 
Saját bevételek összege: 

        2024.  7.460 ezer Ft 
                                                              2025.  7.460 ezer Ft 
                                                              2026.  7.460 ezer Ft 
                                                              2027.  7.460 ezer Ft  
 

Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek:   
                                                             2024. 0 Ft 
                                                             2025.  0 Ft 
                                                             2026.  0 Ft 
                                                             2027.  0 Ft 

 
Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a tájékoztatási kötelezettség elfogadását.  
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 



14 
 

 
14/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 

 
Tájékoztatási kötelezettségről 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2024. évi költségvetéshez kapcsolódó, az 
államháztartásról szóló törvény szerinti tájékoztatást elfogadja. 

2.) 2024. évi közbeszerzési terv elfogadása 
 
Fábián Gusztáv polgármester: jelenleg nincsen olyan projekt, amihez közbeszerzési tervet  
kellene készíteni,  így a tervet nemleges megjelöléssel javasolja jóváhagyni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a csatornázás maximálisan közbeszerzést von maga után, 
kérdezi, hogy az miért nincsen benne?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: erről még nincsen határozatuk. Abban a pillanatban, amint a 
testület határoz a csatorna beruházásról és annak meg vannak az összegei, akkor módosítani 
kell a közbeszerzési tervet.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy az 1 millió forint, ami a tervre van, ahhoz nem 
kell közbeszerzés?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: bármikor csináltathat a különböző épületekre terveket. 
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ott az a kötelezettség, hogy legyen legalább három pályázó.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: ha a nettó 1 millió forintot meghaladja az összeg, akkor 
igen.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ha a csatorna beruházás megvalósulna, akkor az biztos, hogy 
50 millió forintnál több és onnantól kezdve közbeszerzési tervet kell csinálni. Javasolja, hogy 
nemleges megjelöléssel hagyják jóvá a tervet.  

 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

15/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

A 2024. évi közbeszerzési tervről 
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 
törvény 42.§-a alapján az Önkormányzat, mint ajánlatkérő által 2024. évben lefolytatandó 
közbeszerzési eljárások éves tervét nemleges megjelöléssel jóváhagyja. 
 
Megbízza a polgármestert, hogy az esetlegesen közbeszerzéssel érintett fejlesztéseket, 
beruházásokat kísérje figyelemmel 
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Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: folyamatos  
 

3.) 2024. évi rendezvényterv elfogadása 
 
Fábián Gusztáv polgármester: a rendezvényterv gyakorlatilag a tavalyival megegyezik.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy mi a KSZR?  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: a könyvtárhoz kapcsolódó, a Könyvtárellátási Szolgáltató 
Rendszer rövidítése, 5500 főnél kisebb lakosságszámú településeknek a megfelelő és 
költséghatékony könyvtári ellátása érdekében. Központilag fizetik az adott előadót, szakköröst, 
kézművest. 
 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a rendezvényterv elfogadását.  
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

16/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

rendezvényterv elfogadásáról  
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2024. évi rendezvénytervet elfogadja.  
 
4.) Polgármester szabadság ütemezésének elfogadása 
 
Fábián Gusztáv polgármester: összeírt egy listát, összesen 47 napja van, áprilisban 10, 
májusban 12, júniusban 8, júliusban, 10, szeptemberben 7 nap. Ez lenne a javaslata.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: van egy kis gond vele, mert március 31-ig kell kivenni a 
tavalyit, tehát most el lehet menni szabadságra.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: rögtön kihúzza az áprilisit és a júniusit, akkor március 18, 
május 12, július 10, szeptember 7.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy akkor márciusban mikor gondol a 
Polgármester Úr szabadságon lenni?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: akkor 1-jétől.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy hányadikáig?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: hát 18 napot.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: akkor Alpolgármester Úr is elmegy szabadságra.  
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Kovács István alpolgármester: nem tudja megoldani, neki is van 16 nap áthúzódó szabadsága, 
hogyan oldják meg, soha nem tud elmenni.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: nem az alpolgármester szabadságát kell meghatározni, hanem 
a polgármesterét, az viszont megtörtént. Jelzi a döntéshozatalban való érintettségét. Javasolja, 
hogy aki egyetért azzal, hogy részt vehet a szavazáson, kézfeltartással jelezze.  
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 
1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

17/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

döntéshozatalból történő kizárásról  
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Fábián Gusztáv polgármestert a 
polgármesteri szabadság ütemezésére vonatkozó döntéshozatalból nem zárja ki.  

Fábián Gusztáv polgármester: akkor javasolja a szabadság ütemezést az alábbiak szerint 
elfogadni: március 18, május 12, július 10, szeptember 7 nap.  
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül  és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

18/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

A polgármester szabadsága ütemezésének jóváhagyásáról 
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Fábián Gusztáv, polgármester 2024. évi 
szabadságának ütemezését az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

- március      18 nap, 
- május         12 nap, 
- július         10 nap, 
- szeptember  7 nap.  

 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy akkor pontosan meghatározni később kell a 
szabadságot, hogy hányadikától hányadikáig? 
 
Fábián Gusztáv polgármester: ez most nincsen benne.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: ezt a gyakorlatot szokták követni, mivel ilyenkor 
gyakorlatilag lehetetlen megmondani a pontos napokat, időpontokat.  
 
 



17 
 

5.) Alapítványok, egyesületek 2023. évi támogatással történő elszámolása 
 
Fábián Gusztáv polgármester: a kővágóörsi Tűzoltó Egyesület elszámolt a tavalyi 
támogatással. Javasolja az elszámolás elfogadását.  
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

19/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

Kővágóörsi Önkéntes Tűzoltó Egyesület támogatásának elszámolásáról 
 
Salföld Község Önkormányzata a Kővágóörsi Önkéntes Tűzoltó Egyesület (8254 Kővágóörs, 
Dózsa Gy. u. 1.) részére nyújtott, 2022. és 2023. évre vonatkozó támogatással való elszámolást 
elfogadja. 
 
Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: azonnal 

 
6.) Vendégház 2024. évi díjának meghatározása  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ismerteti az előterjesztést.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: miért nem emelkedik, megnézte, hogy kempingben 2 fő 
részére 30.000 Ft egy nap. 
 
Fábián Gusztáv polgármester: gyakorlatilag a szolgáltatásokat nem igen szokták növelni.  
A 18.000 Ft az önkormányzat esetében határ, ha már felemelnék 20.000 Ft-ra vagy 22.000  
Ft-ra, akkor egy-két törzsvendég már kiesne.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nem hiszi, mivel máshol magasabbak az árak.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: nem javasol emelést, a gyakorlatban a szezon július és 
augusztus. Júniusban ha szerencséjük van, akkor esetleg kettő család van, az előszezonban és 
szeptemberben pedig csak néhány kapás van, amiért harcolnak a július végétől augusztus 
végéig. Egyébként lehet mást is javasolni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kevés a bevétel, sok a kiadás, mindenhol megemelkedtek a 
bérleti díjak is, biztos, hogy emelést javasolna, 21-22.000 Ft-ot gondolna a főszezonra.  
 
Kovács István alpolgármester: 20.000 Ft-ra gondolt, egy főre 5.000 Ft, nem olyan magas.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: hozzáteszi, hogy nem mindig 4 fő jön, általában kisgyermekes 
családok jönnek.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nézze meg a booking.com-ot.  
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Kovács István alpolgármester: egyáltalán nem magas.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ha csak egy pár jön, akkor fejenként 9.000 Ft.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: máshol sem fog olcsóbban kapni.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: semmi akadálya, akkor mi a javaslat? 
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: 22.000 Ft-ra gondol.  
 
Kovács István alpolgármester: 20.000 Ft-ot mond.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: akkor 21.000 Ft.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: egyetért az Alpolgármester Urral.  
 
Kovács István alpolgármester: csak a főszezonra.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kompromisszum kész, nem akar feltétlenül vitát.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: javasolja úgy elfogadni, hogy 14.000 Ft az elő- és utószezonra,  
főszezonra 20.000 Ft/nap a vendégház szállásdíja.   
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

20/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

A vendégház igénybevételéért fizetendő szállásdíj meghatározásáról  
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Salföld, Kossuth u. 27. szám alatt 
lévő 4 fő elhelyezésére szolgáló vendégházát magánszálláshely céljára kívánja 
hasznosítani, melyért 2024. évben fizetendő szállásdíjakat az alábbiak szerint határozza 
meg: 
 
2024. szeptember 1-től 2023. szeptember 30-ig és 2024. május 1-től 2024. május 31.-ig 

 
    maximum 4 főig                            14.000.-Ft/nap 
 
        2024. június 01-től 2024. augusztus 31-ig 
 
     maximum 4 főig                    20.000.-Ft/nap 
 
 
Legkisebb szállásfoglalás minimum négy éjszaka. Az ár nem tartalmazza az idegenforgalmi 
adót. 
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Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: azonnal 
 
7.) Ebrendészeti feladatok ellátása  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ez megint csak kötelező, a jelenlegi egyesülettel kötnének 
szerződést ezúttal december 31-ig. Az összeg nem emelkedett, a tavalyi évben egyetlen egyszer 
tevékenyen részt vettek az állatbefogásban, mert kettő kiscicát lakossági bejelentés alapján a 
saját csapdájukkal befogták.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: mást is tettek egyébként. Közelükben a bokrok között volt 
egy róka tetem, természetesen hétvégén, felhívta a vadászmestert, aki elküldte akárhová. 
Felhívta ezt az egyesületet, akik felhívták a vadászmestert lekiabálták a fejét, majd amikor a 
vadászmester erre sem jött ki, akkor ők vitték el a tetemet.  
 
Kovács István alpolgármester: ezt a vadásztársaságnak kellene elvégezni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: belterületen belül volt és azt mondták, hogy nem hagyják 
ott.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: javasolja az árajánlat elfogadását, illetve a szerződés 
tervezetben foglaltakat.  
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

21/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

ebrendészeti feladatok ellátásáról 
 
Salföld Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az Olt-Alom Állatvédő 
Egyesület (8226 Alsóörs, Kisloki u. 1017. hrsz) által megküldött árajánlatot, valamint az 
előterjesztés szerinti tartalommal a szerződéstervezetben foglaltakat. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a döntésről értesítse a szervezetet és 
az ebrendészeti feladatok ellátására vonatkozó szerződést 2024. március 1.- 2024. december 
31-ig terjedő időszak vonatkozásában aláírja. 
 
Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: 2024. február 29. 
 
8.) Falugondnok továbbképzési tervének elfogadása 
 
Fábián Gusztáv polgármester: a falugondnok a képzési kötelezettség alól mentesül, tehát így 
javasolja jóváhagyni a határozati javaslatot.  
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 
1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

22/2024. (II. 15.) HATÁROZATA 
 

A falugondnoki szolgálat 2024. évi továbbképzési terve jóváhagyásáról   
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a falugondnok részére továbbképzési 
tervet nem készít, tekintettel arra, hogy a falugondnoknak az öregségi nyugdíjkorhatár 
eléréséhez öt évnél rövidebb idő van hátra, így a továbbképzési kötelezettség alól mentesül.  
 
Utasítja a polgármestert, hogy a döntésről a falugondnokot tájékoztassa. 
 
Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 
Határidő: azonnal. 
 
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a Bölcskei-ház, amelyet az államtól megkapott az 
önkormányzat, ennek a sorsáról szeretne érdeklődni, mit lehet tudni, mit történt, merrefelé 
haladnak a dolgok?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: azt javasolja az önkormányzatnak, hogy csináltassanak tervet 
az épület korszerűsítéséről, próbált néhány tervezőt megcsípni, ez még a karácsonyi ünnepek 
előtt volt, de nem sok sikerrel. Most is tárgyal egy építésszel, hogy adjon árajánlatot. A címszó 
az lenne, hogy szolgálati lakás, de a „szolgálati” szót elhagyhatják, egy négy főre tervezett 
kisebb lakóépületet kellene belőle csinálni, ami összkomfortos, talán központi fűtés nem lenne, 
csak helyi egy minden igényt kielégítő lakás, amit kiadna az önkormányzat. Onnan merült fel, 
hogy a Magyar Falu Programban volt pályázat, hogy 50 millió forintot lehet kérni 
önkormányzati ingatlanok felújítására, illetve átépítésére. Nem tudtak a pályázathoz semmit 
sem beadni, mert január 12-ig kellett volna, de nem szakadt meg a dolog, először is egy tervet 
kell csinálni. Itt jön be az, hogy 1 milliót terveztek az agglomerációra, amennyiben azt nem 
használják fel, akkor 1 milliót muszáj lenne a Bölcskei-házra fordítani. Mindenképpen vár egy 
választ egy költségvetésre, az illető egy kicsit elfoglaltaknak tűnik, mert januárban ígérte meg, 
hogy kijön és megtekinti az épületet. Úgy kellene elképzelni, hogy 50 millióból kijönne egy 
olyan korszerűsítés, hogy egy négytagú családnak egy kisebb méretű ház legyen belőle, de egy 
használható, lakható ház, ennél többet nem tud jelenleg mondani.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ha január 12. volt a határideje a pályázatnak, akkor mire 
várnak, akkor nem lesz semmi.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: decemberben kettő építész is megígérte, hogy villámgyorsan 
megtervezi, persze úgy voltak vele, hogy január 31-ig lehet beadni, aztán kiderült, hogy január 
12-ig lehet beadni, aztán végképp eldőlt, hogy nem lesz addig terv. Jelenleg egy építésszel van 
kapcsolatban, ez muszáj, amit már tavaly is mondott, hogy ott kell lenni a fiókba egy kész 
tervnek, mert pályázatnál elsőként kell beadni.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy ez miért nem volt a költségvetésben?  
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Fábián Gusztáv polgármester: mert jelenleg ezt írták be az agglomerációra ezt az 1 milliót, a 
másikra pedig nem volt árajánlata, amit be tudott volna nyújtani.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: tehát ezek szerint egy van és akkor hol a másik kettő?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: az agglomerációra egy van, de ott is három kell… 
 
Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: nem, nem mert 800.000 Ft + ÁFA van betervezve, ha 
azon belül marad, akkor elég az egy árajánlat.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: kaptak tavaly 1 millió forint felettit és akkor próbált szerezni 
egy másikat.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy most akkor a Bölcskei-házról beszélnek?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ez most a csatornával kapcsolatos ajánlat.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: azon már túl vannak, Bölcskei-házról.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ott még nem kapott ajánlatot, ezért nem tudta betervezni az 
összeget.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy ebbe a szolgálati lakásba ki lenne, aki be tudna 
költözni?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: senki, ki lenne írva, hogy ennyiért kiadják.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: mert ugye nincsen alkalmazott.  
 
Kovács István alpolgármester: nem mindegy, hogy minek nevezik a pályázat miatt.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: hát nem mindegy.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: csak mondja, hogy Kékkút is ki akarja adni az irodaházában 
lévő lakást, nem azt írja, hogy szolgálati. Nem muszáj, ezt így megnevezni valóban akkor 
jogilag olyan kötelezettséggel jár, tehát egy lakóház, amit kiadnának, havi bérbe, ez a 
legoptimálisabb és onnantól kezdve egy éves 1 milliós bevétel születik belőle, ez az álmaik 
netovábbja.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: akkor az a haraszt véletlenül zörög, hogy 30 évre 
Polgármester Úr szeretne szerződést kötni valakivel?  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ő tudja meg utoljára a faluba.  
 
Kovács István alpolgármester: nyilatkozzon, mert ő sem tudja.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: akkor véletlenül  zörög a haraszt?  
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Fábián Gusztáv polgármester: a dolgok már beindultak, mivel tudják, hogy milyen évben 
vannak és úgy látszik, hogy ilyeneket  mondanak.  
 
Mátraházi Zsuzsanna képviselő: csak általában nem szokták az ilyeneket maguktól kitalálni.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: nem tud ilyenről.  
Elmondja, hogy a jelenlévő Pozsárkó Csaba nyújt segítséget a domain név ügyében, ezúton 
szeretné megköszönni az eddigi segítséget, de még nincsen vége.  
 
Amennyiben nincs több kérdés, akkor megköszöni a részvételt és az ülést 15:21 órakor bezárja.  
 
 

K.m.f. 
 

 
 
 
 
Fábián Gusztáv        dr. Szabó Tímea 
polgármester         címzetes főjegyző 
 
 

 


